
 

 

            

     Sammanträdesprotokoll 

Styrelsen för SPF Seniorerna Högsby 

 
Plats och tid för mötet  Seniorum  2017-10-05   kl 13.00 

 

          Närvarande:   Marianne Ek,      Per Eriksen,    Gunhild Johansson,               

Monica Langerfors Bodin,   Rose-Marie Lindh,  Inger Svensson,   Leif Öjring.      

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

§ 1.  Mötets öppnande 

Ordförande Marianne hälsade välkommen och öppnade mötet.  

 

§ 2.  Val av justerare  

Styrelsen utsåg Inger att tillsammans med mötets ordförande justera dagens 

protokoll.   

 

§ 3.  Godkännande av dagordningen 

Förelagd dagordning godkändes.  

 

§ 4.  Föregående mötesprotokoll Monica 

Föregående mötesprotokoll genomgicks av Monica, godkändes och lades 

därefter till handlingarna. 

 

§ 5.  Ekonomigenomgång Inger 

Den månatliga redovisningen genomgicks av kassör Inger varvid konsta-

terades att det stora kontot är oförändrat SEK 163.246:- medan det  lilla 

kontot minskat något till SEK 34.400:-. I handkassan finns SEK 1.000-. 

Inger omtalade att hon öppnat ett s.k. swishkonto för SPF att användas i de 

fall någon vill betala mötesavgift e.dyl. med swish. 

 

§ 6.  Resor Gunhild 

Gunhild omtalade att bussresan ”I Vilhelm Mobergs utvandrarbygd” tyvärr 

blev inställd pga för få anmälda deltagare. Hon presenterade istället en resa i 

Hjalmarssons regi till julmarknaden på Kalmar slott. Anmälan görs direkt till 

bussbolaget. Gunhild arbetar med att få till stånd ytterligare resor tillsam-

mans med andra närliggande SPF-föreningar.  

 

§ 7.  Medlemsstatistik Leif   

Leif rapporterade att medlemsantalet är 258 st med 2 nya medlemmar på 

ingång. Han omtalade att medlemsantalet i Högsby tyvärr minskat med 

3,73%  sedan årsskiftet främst beroende på att föreningen har hög medel-

ålder och svårighet att få nyblivna pensionärer att ansluta sig.   

 



 

 

 

 

Mötet beslutade att inget frankerat svarskuvert ska bifogas utskicken av  

65-årsbreven. 

 

§ 8.  Seniorum Monica 

Monica omtalade att senaste berättardags dragit 31 mötesdeltagare. Ett bra 

resultat. Marianne läste upp ett brev från Staffan Hedin, där han beklagade 

att det går dåligt med att få medlemmarna att ställa upp som värdar vid 

fredagscaféet och berättardags och att han och Eva måste få hjälp från oss 

andra om de ska orka fortsätta med Seniorums verksamheter. Marianne tar 

upp problemet på månadsmötet. 

 

§ 9.  Husmorsfrågor Rose-Marie 

Marianne omtalade att församlingshemmet åter är i bruk varför månads-

mötet kan hållas där som vanligt. Rose-Marie beräknar att c:a 60 personer 

kommer (älgjakt) men då hon är bortrest har ansvaret för kaffeserveringen 

överlåtits till Gugge Schön och Britt-Marie Karlsson.  Se även §18 nedan. 

 

§ 10.  Planeringsgruppen Monica, Gunhild  

Monica och Gunhild rapporterade från att planeringsgruppens första möte 

avseende programmet för vårterminen 2018. Gruppen har utökats med 

Stellan Häggbrink och består nu förutom honom av Bjarne Tigerström, 

Gunhild och Monica. Stellan hade många goda förslag till aktiviteter och det 

gör att man tillsammans har ”kläckt” en hel del idéer som vi hoppas kunna 

genomföra.                                  

 

§ 11.  Distriktsfrågor Marianne 

Inget att rapportera då distriktet ej haft något möte sedan vårt förra 

styrelsemöte. 

 

§ 12.  KPR Rose-Marie, Monica  

Inget att rapportera då inget möte förevarit sedan sist. 

 

§ 13.  Lotterier Leif, Gunhild och Per 

Leif omtalade att ansvaret för lotteriet denna gång överlåtits till Per, då Leif 

själv är bortrest över månadsmötet. 2 lottringar måste inköpas men vinster 

finns redan. 

 

§ 14.  Jubileumsfesten 

Marianne presenterade progam för jubileumsfesten. Programmet har  

utarbetats av Marianne. Ola Strömbom ombesörjer tryckning av 

programmet. Anmälningslistor kommer att finnas vid månadsmötet på 

tisdag.  Monicas ansvar.  



 

 

 

 

§ 15.  Världens Barn 

Vid den riksomfattande insamlingen till Världens Barn kommer Röda korset 

och Lions Club att stå med insamlingsbössor vid ICA och COOP i Högsby. 

En hel del andra aktiviteter kommer att pågå inom kommunen vecka 40.   

 

§ 16.  Brev från kommunen 

Marianne läste upp ett brev hon fått via Högsby kommun, där polisen 

informerar om att det krävs tillståndsansökningar för vissa aktiviteter på 

offentliga platser. 

 

§ 17.  Rapport från förra månadsmötet 

Septembermötet, som hastigt blev flyttat till Berga kyrka pga vattenskada i 

Högsby församlingshem, hade trots detta besökts av c.a 60 medlemmar och 

allt fungerade över förväntan – även underhållningen.   

 

§ 18.   Planering inför nästa månadsmöte 

Se § 9 ovan. Som underhållare kommer Alex och Nanna - en del av Sveriges 

Kultband.  Monica ombesörjer blommor till dem. 

 

§ 19.   Övriga frågor 

Tackkort har inkommit från SPF Seniorerna Oskarshamn som uppvaktats i 

samband med sitt 40-års jubileum samt från Solveig Selegran för födelse-

dagsuppvaktning.  

 

Nästa ordinarie styrelsemöte hålls torsdag 9 november kl 13.00 på Seniorum. 

Inger har ”kaffetur”. 

 

Marianne tackade för visat intresse och avslutade mötet kl 14.15. 

 

 

 

Vid protokollet    Mötets ordförande          Justerare   

 

 

Monica Langerfors Bodin    Marianne Ek             Inger Svensson           


